
A 
                Champagne Yann Alexandre 

 

 

 

 

 
 

 
Le retour dans mon village en 1999 après des études en Agronomie, Viticulture et Œnologie à Beaune, Rouffach et Avize, 

et une formation à Rilly-la-Montagne en Champagne, à Lutry en Suisse et à Saint-Avit-de-Soulège dans le Bordelais. 

 

Une rencontre avec Séverine en 1995, qui partage ma passion du vin depuis et me rejoint en 2009. 

Entre temps, 2 vendanges heureuses en 2001 et 2002, Augustin et Tom. 

 

Au Vignoble. La volonté de limiter l’impact des activités sur l’environnement. Certifié Haute Valeur Environnementale niveau 3 (HVE). 

La recherche du caractère de chaque parcelle et l’objectif de raisins mûrs et sains. 

 

Les Vins. Respecter l’histoire, ma région, l’équilibre, … Faire des Champagnes propres à une envie, à un instant. Veiller à chaque détail. 
 

Etre certain que chacun d’entre eux soit un plaisir pour celle ou celui qui le déguste, 

que ce moment reste important et suscite l’envie de le renouveler, et de le partager ! 
~ 

Back to my village after studying agronomics, vine-growing and oenology in Beaune, Rouffach and Avize, 

and training in Rilly la Montagne, Champagne, in Lutry, Switzerland, and in Saint-Avit-de-Soulège in the Bordeaux region. 

 

I met Séverine in 1995 and have been sharing my passion for wine with her ever since. 

In the meantime, we had two particularly successful harvests named Augustin and Tom in 2001 and 2002. 

 

In the vineyard, I aim at controlling the impact of our operations on the environment. 

My efforts have been rewarded and certified High Environmental Value (HVE) Level 3. 

I always try to put forward the characteristics of each and every plot of land and reach perfect grape maturity and health. 

 

My wines reflect the history of the region and my sense of balance. They also reflect a particular wish at a particular period of time. 

No detail is left to chance. 

 

I need to be certain that each wine I make will bring pleasure to the one who tastes it and stimulate the desire to share it ! 

 

Yann 
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LA REVUE DES VINS DE FRANCE 

1 étoile 

 
 

 

GAULT&MILLAU 

Le Livre des Champagnes  

2024 

 
Roche Mère Brut Nature 

96/100 

 

 

 

BETTANE&DESSEAUVE 

Prix Plaisir 2024 

  

Brut Noir 
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